

ISSN: 0771-7776

<http://www.brepolsonline.net/loi/se>**Editor:**

Johan Leemans (University of Leuven)

Sacris Erudiri is an international journal of religious sciences in its broadest sense. Studies published refer mainly to the history of the Church, the history of liturgy and patristics. Whilst excluding nothing, the topics addressed refer more to factual and institutional history than to doctrinal history. These articles often represent preliminary analyses for later critical editions of patristic and medieval texts to be published in various series of the *Corpus Christianorum*.



Sacris Erudiri est une revue internationale de science religieuse, au sens le plus large du terme. Les contributions publiées font allusion à l'histoire de l'Église, l'histoire de la liturgie, et la patristique. Sans exclusivité, les sujets abordés concernent plus l'histoire des faits et des institutions que l'histoire doctrinale. Ces articles contiennent surtout des analyses préliminaires aux éditions critiques à venir de textes patristiques et médiévaux, qui seront publiés dans le *Corpus Christianorum*.

Highlights:

- Religious sciences in its broadest sense
- Multilingual
- Online archive available

Discipline(s):*Patristics, Religious History***Language(s):**

English - French - German - Italian - Spanish

Other journals of interest:

Annali di Scienze Religiose
Recherches augustinienes et patristiques
Revue d'études augustinienes et patristiques
Revue d'histoire de l'Église de France
Revue d'histoire ecclésiastique
Revue Mabillon

Related book series:

Corpus Christianorum
Instrumenta patristica et medievalia

Abstracting & Indexing Services:

L'année philologique
 IBR / IBZ
Internationale Bibliographie der Zeitschriftenliteratur aus allen Gebieten des Wissens (IBZ)
International Medieval Bibliography
Iter
MLA International Bibliography
Medioevo Latino
New Testament Abstracts
Old Testament Abstracts
Répertoire international de littérature musicale (RILM)